

「雙倍積分」及「自動獎賞」計劃更改通知

感謝您對渣打白金信用卡/渣打醫管局白金信用卡的支持。

由2013年10月1日起，渣打白金信用卡及渣打醫管局白金信用卡客戶尊享之「一簽倍賞」計劃下的「雙倍積分」計劃及「自動獎賞」計劃將會終止。於2013年10月1日之前賺取之「360°全面賞」積分將顯示在2013年10月份之月結單上。

此計劃更改通知不適用於已選擇使用現金回贈計劃之持卡人，該持卡人將繼續獲取現金回贈。

如有任何查詢，請致電渣打白金信用卡24小時客戶服務專線2886 9338。

中英文版之內容如有歧義，概以英文版為準。

渣打銀行(香港)有限公司

2013年8月

**Notice of Change of “Double Reward” and
“Hassle-Free Redemption” Schemes**

Thank you for using Standard Chartered Platinum Credit Card / Standard Chartered Hospital Authority Platinum Credit Card.

With effect from 1 October 2013, the “Double Reward Scheme” under the “Multiple Rewards” Program and “Hassle-Free Redemption” Program for Standard Chartered Platinum Credit Card and Standard Chartered Hospital Authority Platinum Credit Card customers will be discontinued. Your 360° Rewards Points earned prior to 1 October 2013 will be shown on the credit card statement for the month of October 2013.

The changes referred to this notice do not apply to cardholders who have opted for the Cash Back Scheme and they will continue to receive cash back.

For enquiry, please contact our Standard Chartered Platinum Credit Card 24-hour Customer Service Hotline on 2886 9338.

If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall prevail.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited
August 2013